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Årsmelding	Tromsø	Skiklub,	juni	2020	-	juni	2021		
	
Etter	siste	årsmøte	22.06.2020	har	styret	bestått	av	Hugo	Forfang,	(leder),	Jørn-Thomas	
Hansen	(nestleder),	og	styremedlemmene	Andreas	Bjørkli-Eriksen	(kasserer),	Stein	
Johannessen,	Hilde	Halland,	Tord	Hammer	og	møtende	varamedlem	Bittan	Sandell.	
(Sportslig,	kontakt	mot	rennutvalg	og	skikrets.)	Kjetil	Elvevold	har	som	tidligere	bistått	med	
medlemsregister	og	innkreving	av	kontingent.		
	
1.	Sportslige	aktiviteter		
På	grunn	av	CoVid19	har	det	ikke	vært	gjennomført	kretsrenn,	nasjonale	renn	eller	andre	
samlinger.	Av	samme	grunn	har	det	ikke	vært	arrangert	rekrutteringsaktiviteter	utover	
hoppskolen	i	vinter.		
	
Trening:	Hoppskolen/tirsdagstreninger:		
Hoppskolen/tirsdagstreninger	er	gjennomført	hver	tirsdag	fra	26.januar	og	frem	til	påske.	
Det	har	vært	ca	25	hoppere	fra	4	til	16	år	i	bakkene	i	vinter.	I	år	har	vi	hatt	trenere	i	alle	
bakkestørrelsene	hver	tirsdag,	og	vi	har	hatt	8	trenere	som	har	rullert	på	oppgaven.		
	
Hopprenn:		
På	grunn	av	smitteverns-restriksjoner	har	det	kun	vært	arrangert	et	klubbrenn,	lørdag	
13.mars	2021.	Det	var	17	deltakere	med	på	hopprennet	og	det	ble	hoppet	i	
bakkestørrelsene	K6,	K15,	K30	og	K45.		
	
Hoppere	i	sør-norske	hoppteam:		
Fra	høsten	2020	har	klubben	hatt	fire	hoppere	i	Trønderhopp;	Johann	André	Forfang,	Jonas	
Sandell,	Andreas	Varsi	Breivik	og	Børge	Hansen	Utby.	Martin	Andre	Krogh	har	denne	
sesongen	vært	i	NTG/Lillehammerhopp.		
	
NC	har	hatt	færre	renn	pga	koronasituasjonen.	Jonas	og	Andreas	hoppet	sesongens	første	
renn	i	A	klassen.	Jonas	kom	på	1.plass	og	Andreas	på	3.	Deretter	har	begge	hoppet	i	
eliteklassen.	Andreas	fikk	en	1.	plass	Lillehammer.	Jonas	har	vært	skadet.	Børge	har	hoppet	
i	A	klassen	og	har	en	5.	plass	fra	Lillehammer	som	best.	Martin	har	hoppet	i	B	klassen.		
Andreas	deltok	i	FIS-cupen	i	Lahti.	2	renn	med	topp	10	plassering	i	begge.	I	lag	NM,	90meter	
i	Midtstuen	tok	Tromsø-laget	en	6.	plass.		
	
Johann	har	vært	fast	på	landslaget	i	år,	og	representert	klubben	og	Norge	internasjonalt	
gjennom	hele	WC-sesongen.	Det	beste	enkeltresultatet	er	en	4.	plass	fra	Neustadt,	og	han	
endte	på	12.	plass	sammenlagt.	Han	ble	for	tredje	gang	verdensmester	i	skiflyving	(lag),	
dette	ble	høydepunktet	for	han	i	en	tung	sesong	der	en	femteplass	i	Ruka	ble	beste	
plassering	i	Worldcup.	
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2.	Anlegget		
Som	klubb	for	hoppsporten	i	Tromsø	ønsker	vi	å	arbeide	for	at	alle	utøvere,	uansett	nivå,	
skal	ha	mulighet	til	å	utvikle	seg	som	hoppere	i	Tromsø,	og	om	så	kunne	nå	et	internasjonalt	
nivå	med	base	her.	Det	er	ingen	motsetning	mellom	å	arbeide	både	for	et	moderne	
rekruttanlegg	i	Grønnåsen	og	store	hoppbakker,	for	eksempel	på	Kvaløya.	Begge	deler	er	
like	viktig	for	rekruttering	til,	og	vitalisering	av	hoppsporten	i	Nord	Norge.	Med	et	komplett	
(om	enn	delt)	anlegg	vil	vi	unngå	den	drenasjen	og	utarmingen	av	hoppmiljøet	vi	har	i	dag,	
og	vi	vil	kunne	skape	et	kraftfullt	nordnorsk	hoppsenter	med	mulighet	for	internasjonale	
konkurranser	både	vinter	og	sommer.	Klubbens	mål	og	visjon	for	fremtiden	må	derfor	være	
at	vi	vil	arbeide	for	dette	med	de	ressurser	klubben	til	enhver	tid	har	tilgjengelig.	Derfor	vil	
vi	også	ønske	velkommen,	og	støtte,	alle	initiativ	utenfra	som	har	samme	mål.		

• plastlegging.	og	legging	av	kunstgress	l	løpet	av	våren.		
• Kunstgress	e	kjørt	ned	på	sletta	av	k	15	/	6		
• Få	fullført	detaljplanlegging	og	kostnadsberegning	av	hele	anlegget	og	bruke	det	som	

grunnlag	for	kommunal	sak	om	støtte	til	utbyggingen	og	statlig	bidrag		
• Vanntanken	er	montert	+	pumpe	men	noe	defekt		
• Varmekabler	i	k	45	e	montert	og	klar	til	bruk		
• Sikrings	skap	under	k	75	som	det	var	brann	i	e	reparert		
• Ny	container	/	Garasje	for	utstyr		
• Ny	snømal	k	30	ble	gjort	før	sesongen	2020		
• Vanntank	gravd	ned	bak	klubbhus		
• Forskjønning	av	anlegg	e	også	gjort		

	

Ting	som	bør	gjøres		

• Drenering	i	unnarenn	k	70		
• Mye	vann	og	is	de	siste	årene	noe	som	gjør	det	vanskelig	for	å	få	hoppet	mange	dager	

i	løpet	av	sesongen	
• Male	dommertårn	k	70		
• Male	stillas	k	70		
• Skifte	av	vegg	på	klubbhus	mot	vest,	blir	gjort	i	løpet	av	sommeren,	pga	råte	
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3.	Organisasjon	og	økonomi	
Medlemmer:	Pr.	22.05.2021	er	det	registrert	112	medlemmer	i	KlubbAdmin.		

Informasjon:	Vi	bruker	den	lukkede	gruppen	Tromsø	Skiklub	Hopp	
https://www.facebook.com/groups/440861449402334	for	daglig	kommunikasjon	
omkring	bruk	av	hoppanlegget,	og	tilrettelegging	for	trening	og	skihopping.		

Nettsidene	våre,	http://tromsohopp.no	brukes	primært	for	publisering	av	varig	
informasjon	av	interesse	for	klubbens	medlemmer,	og	til	publisering	av	invitasjoner	og	
resultatservice	fra	hopprenn.	Fortsatt	brukes	e-post	endel	til	møteinnkallinger	og	
informasjon.		

Økonomi:	Regnskapet	for	2020	viser	et	overskudd	på	kr.	766.894,-.	Økonomien	i	klubben	
er	svært	sunn	for	tiden,	men	vi	har	flere	kostnadsdrivende	prosjekter	under	planlegging.		


